
Protokół Nr XXV/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 24 września 2012 roku 
 

Otwarcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Marka Mentel. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Jędrzejowskiego. 
5. Uchwała w sprawie zmian w WPF Gminy Sędziszów na lata 2012 – 2020. 
6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
7. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Burmistrz 
- odczytał pismo ZDP Jędrzejów o współudział finansowy gminy w realizacji zadania 
„Przebudowa drogi nr 0178T na odcinku Mierzawa – Mierzyn o dł 6720 i szer. 5,5 – 
6m” przewidzianego do dofinansowania ze środków Wieloletniego Programu 
Przebudowy dróg Lokalnych z datą realizacji w 2013 roku. Preferowane będą projekty 
realizowane w partnerstwie między samorządami, wniosek może uzyskać o 10 pkt 
więcej. Większość zadania będzie realizowana w 2013 roku, gdyby się nie zdążyło to 
reszta w 2914 roku. 
Radny W. Tabor 
- skoro dajemy nasze środki z budżetu to chcemy wiedzieć jaki jest budżet Powiatu. 
Pani Sekretarz 
- wiele pieniędzy na drogi Powiat pozyskuje ze środków zewnętrznych, jeżeli na 
początku jest 6-7mln. to później wykonanie sięga 15mln. 
Radny N. Jawor 
- od jakiego miejsca będzie robione czy od Mierzawy, a powinno być od Sędziszowa 
bo najgorszy jest odcinek Boleścice – Mierzyn. 
Pan Burmistrz 
- pierwszy odcinek będzie od Sędziszowa. W tym roku będzie warstwa wyrównawcza 
ok. 3km. 
Radny J. Strzelec 
- wcześniej dofinansowanie było 50% a teraz 30%, czy te pieniądze wystarczą a czy 
będziemy jeszcze dokładać? 
Pan Przewodniczący 



- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 
Powiatu Jędrzejowskiego (100.000zł z budżetu 2013 roku). 
Glosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XXV/178/2012 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF Gminy Sędziszów na lata 2012 – 
2020. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się       uchwała Nr XXV/179/2012 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok 
Uzasadnienie do uchwały: Dochody: Zwiększa się plan dochodów w dziale 750 
rozdziale 75075 § 0830 - o kwotę 500,00 zł jako wpłata MOTO AGROMAX - Sp. z 
o.o. za reklamę na dożynkach 2012 w Sędziszowie, w dziale 758 rozdziale 75814 
§  2030 o kwotę 43.643,32 oraz § 6330 o kwotę 14.425,50 zł jako dotacja z budżetu 
państwa przeznaczona na zwrot części wydatków wykonanych w ramach funduszu 
sołeckiego w 2011 roku, w dziale 801 rozdziale 80101 § 0830 o kwotę 2.250,00 zł z 
tego 1.000,00 zł jako wpływ z opłat za media Szkoła Podstawowa Nr 1 w ZSO w 
Sędziszowie i 1.250,00 zł jako wpływ z opłat za media Szkoła Podstawowa Nr 2 w 
Sędziszowie, w  § 0870 o kwotę 308,00 zł jako wpłata Szkoły Podstawowej Nr 2 w 
Sędziszowie za sprzedany złom, w rozdziale 80110 § 0750 o kwotę 12.816,00 zł z 
tego: - 9.600,00 zł jako dochód za wynajem pracowni komputerowej w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących w Sędziszowie - 3.216,00 zł jako dochód za wynajem sali 
lekcyjnej wraz z wyposażeniem w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Sędziszowie. 
Wydatki: Zwiększa się plany wydatków w dziale 750 rozdziale 75075 § 4300 o kwotę 
500,00 zł, w dziale 754 rozdziale 75411 § 3000 o kwotę 20.000,00 zł jako pomoc 
finansowa na remont i doposażenie pożarniczego samochodu specjalnego SD-30 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie, w dziale 801 
rozdziale 80101 § 4210 o kwotę 308,00 zł (wydatki bieżące), w rozdziale 80110 § 
4210 o kwotę 12.816,00 zł (wydatki bieżące), w Dziale 900 rozdziale 90015 § 4260 o 
kwotę26.643,32zł(wydatkibieżące)  
§ 4270 o kwotę 17.000,00 zł (wydatki bieżące) § 6050 o kwotę 14.425,50 zł z tego: - 
10.000,00 zł na zadanie inwestycyjne roczne pod nazwą "Wymiana opraw rtęciowych 
na oprawy sodowe 100 W - oświetlenie uliczne w miejscowości Zielonki - 4.425,50 zł 
na zadanie inwestycyjne roczne pod nazwą "Wymiana opraw  rtęciowych na oprawy 
sodowe 100W - oświetlenie uliczne w miejscowości Czepiec" 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr XXV/180/2012 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania środków dla PSP w Jędrzejowie 
– 20.000zł na remont drabiny. 
Radny S. Łazarski 
- taka drabina jest potrzebna aby móc udzielać pomocy na wysokości. 



Pan Burmistrz 
- możemy nie wspierać, na pewno przez następne lata nie kupiliby takiej drabiny. 
Teraz jest okazja sprowadzić z Niemiec ze szkoły pożarniczej, możemy nabyć po 
kosztach dostosowania. Gdyby coś się wydarzyło w blokach to nie ma jak ratować 
ludzi, coraz częstsze są różne katastrofy, przez nasz teren przewożone są różne 
niebezpieczne transporty. Uważam, że niewielkie pieniądze ale dla bezpieczeństwa 
ludzi powinniśmy przekazać, to samo jest z dofinansowaniem dodatkowych dyżurów 
dla Policji. 
Radny M. Mentel 
- gdyby nawet raz na 5 lat była potrzebna to wydatek jest zasadny. Zapytał co się stało 
że PSP nie dogadało się z Pogotowiem, mieliby czynsz dzierżawny na pewno wyższy 
niż te 20tys. zł. 
Pan Burmistrz 
- komendant Powiatowy nie miał nic do powiedzenia, to było narzucone z Komendy 
Wojewódzkiej. Oni uważają że Posterunek u nas jest zbędny. Pogotowie dostało 
warunki pokrywania 80% całych kosztów i umowa tylko do końca roku, naprawy i 
inwestycje tylko po stronie Pogotowia. Trzeba się zastanowić co zrobić aby 
Posterunek PSP funkcjonował w Sędziszowie bo Powiatowa Komenda nie ma 
pieniędzy na jego utrzymanie. Jest wstępna pro[pozycja że dyżurów ochotników może 
nie być a w zamian żebyśmy partycypowali w kosztach utrzymania obiektu. Może w 
przyszłości udałoby się przenieść bibliotekę z Rynku. 
Pan Przewodniczący  
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie  
10 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr XXV/181/2012 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie udzielenia dotacji  na rzecz  Powiatu 
Jędrzejowskiego do  realizacji  zadania  inwestycyjnego pn: „Remont drogi  
powiatowej nr 0178T (Michałów) gr. powiatu –Niegosławice-Konary-Strzeszkowice-
Piskorzowice-Przyłęk-Mierzawa-Słaboszowice-Krzcięcice-Mierzyn-Borszowice-
Sędziszów-Piła-Gniewiecin-Klimontów-gr.woj. świętokrzyskiego (Kozłów) odcinek 
Mierzyn-Sędziszów od km.18+710 do km 22+210,długości 3 500mb,szerokości6,0m. 
Radny W. Tabor 
- czy oprócz tych pieniędzy będziemy jeszcze dokładać? 
Pani Skarbnik 
- na dziś nie odpowiem. 
Pan Burmistrz 
- w budżecie na 2012 rok dołożyliśmy 250.000 i drugie tyle Powiat, my zrobiliśmy 
chodnik przy Dworcowej, oni mieli zrobić odcinki dróg w miejscowościach 
Gniewięcin, Tarnawa, Słaboszowice i Aleksandrów – Piołunka, po przetargu zabrakło 
78.000zł. do tych 4 odcinków dokładamy po 39.000zł.mają być jeszcze robione 
Łowinia – Trzciniec i Łowinia – Wojciechowice. 



Są szanse rozpoczęcia remontu drogi Sędziszów – Mierzawa jeszcze w tym roku za 
ok. 1mln. zł z tego 600tys. Powiat i 400tys. gmina, z tym że nasze środki będą rozbite 
na 2 lata: 
2012 – 200.000zł 
2013 – 200.000zł 
Pierwszy odcinek rozpoczną od starego cmentarza do wjazdu do Boleścic. Kolejną 
sprawą jest aby Powiat wystąpił o dofinansowanie całości następnego odcinka z 
chodnikami tam gdzie to niezbędne. 
Podejmujemy uchwałę o współfinansowaniu do wniosku na schetynówki. 
Uważam, że w sumie do całości dołożymy 500.000zł. trudno mówić czy jeszcze będą 
się zwracać o pomoc. Na 2013 rok powinniśmy również ująć dokończenie Tarnawa – 
Gródek – Sportowa, dokończyć chodnik do starego cmentarza, chodnik przy 
Jędrzejowskiej przy dofinansowaniu 1x1. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- na Jędrzejowskiej jest bardzo duży ruch pieszych, proponuję sprzedać  działkę po 
byłym targowisku i przeznaczyć te pieniądze na chodnik. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 14 głosów – za              uchwała Nr XXV/182/2012 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie udzielenia dotacji  na rzecz  Powiatu Jędrzejowskiego 
do  realizacji  zadania  inwestycyjnego pn: „Remont drogi  powiatowej nr 0178T (Michałów) 
gr. powiatu –Niegosławice-Konary-Strzeszkowice-Piskorzowice-Przyłęk-Mierzawa-
Słaboszowice-Krzcięcice-Mierzyn-Borszowice-Sędziszów-Piła-Gniewiecin-Klimontów-
gr.woj. świętokrzyskiego (Kozłów) odcinek Mierzyn-Sędziszów od km.18+710 do km 
22+210,długości 3 500mb,szerokości6,0m. 
Te pieniądze mamy już w budżecie. 
Głosowanie 
15 głosów – za           uchwała Nr XXV/183/2012 
- przedstawiła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji  na rzecz  Powiatu 
Jędrzejowskiego do  odnowy dróg  powiatowych  położonych na terenie gminy  
Sędziszów. (39.000zł) 
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XXV/184/2012 
Radny J. Strzelec 
- skąd te pieniądze i dlaczego aż tyle do tego odcinka? 
Pani Skarbnik 
- to co mówił Burmistrz po 39.000zł dokładamy do 4 odcinków dróg. 
Radny J. Strzelec 
- jak to jest że na gminnych zostało a tutaj tyle brakło? 
Pan Burmistrz 
- tak wyszło z przetargu jeszcze odcinki zostały ograniczone. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał do protokołu sesji informację Komisji Inwentaryzacyjnej do 
zaakceptowania  przygotowaną kartę i spis inwentaryzacyjny nieruchomości 
przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa. Karta i spis obejmują nieruchomości : 
- w Przełaju o pow. 1,18 ha uznanej jako mienie gminne, 



- w Swaryszowie o pow. 0,83 ha w zarządzie UM uznanej jako mienie gminne. 
Rada zaakceptowała przedstawioną kartę i spis nieruchomości. 
- odczytał pismo Sióstr Zakonnych z Tarnawy o wsparcie finansowe na remont dachu i 
malowanie budynku. 
Pan Burmistrz 
- pozwoliłem sobie odpowiedzieć że nie ma możliwości dofinansowania, nie możemy. 
Radny S. Łazarski 
- na czym polega trudność w realizacji wniosku radnego Adamskiego, jeśli sprzedamy 
działkę to czy Powiat nie zgodzi się na wykonanie za te pieniądze chodnika? 
Pan Burmistrz 
- Powiat na razie nie chce tego tematu ruszać. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- działkę należy sprzedać bo nie ma z niej żadnego pożytku, jest zarośnięta i tam jest 
siedlisko lisów. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                     Sekretarz                                Przewodniczył 


